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Eladó Családi ház, 60 m2, 2 190 m2 telek, Nemesdéd
13 000 000 Ft ( ~31 793 € )

Eladásra kínálok Nemesdéden egy felújítandó 60 m2-es kicsiny
kis házikó!

Adatlap sorszáma: #696900365

Szobák: 2

Építési mód: Tégla

Belső állapot: Felújítandó

Külső állapot: Felújításra szoruló

Fűtés: Vegyes tüzelés

Építés éve: 1990

Kilátás: Udvari

Tájolás: Kelet

Komfort: Összkomfort

Villany: Bevezetve (230 Volt)

Víz: Van, saját vízórával

Gáz: Gázvezeték a telek előtt

Csatorna: Közműhálózatba bekötve

Telefon: Nincs

Tv: Nincs

Internet: Nincs

Parkolás: Udvarban

Bútorozottság: Részben bútorozott

Akadálym.: Nem akadálymentesített

Energ. tan.: G

Az Ön kapcsolattartója:

Bende Tünde
Területi képviselő

+36 30 214-7477
bendetunde.om@gmail.com

1.-Magyar leírás

2.-Deutsche Beschreibung

3.-English Description

Eladásra kínálok Nemesdéden egy felújítandó 60 m2-es kis házikót egy csendes

kis utcában!

Elsősorban olyan személyeknek ajánlom, akik szeretik a falusi környezetet, a

csendet és a nyugalmat, szeretnének a szabadidejükben gazdálkodni, állatokat

tartani, és kikapcsolódni a friss levegőn. Valamint olyan személyeknek is, akik

hétvégi házat keresnek, vagy esetleg egyedül állóknak. Az ingatlan egy csendes,

nyugodt és forgalomtól mentes utcában található zöld környezetben. A ház

felújításra szorul, de némi ráfordítással remek kis otthon varázsolható belőle. Az

ingatlanban víz, villany és szennyvíz is megtalálható, valamint a gázvezeték a

telek előtt. A villanyvezetékek cseréje mindenhol megtörtént. A meleg vizet

pedig villanybojler szolgáltatja. A nyílászárók még az eredetiek, fából készültek,

de az első szobában és a bejárati ajtó hőszigetelt műanyagra lett már cserélve,

a többinek a cseréje a későbbiekben ajánlott. Az ház alapterülete 60m2, amin

belül 1 szoba található, konyha, nappali, valamint egy fürdőszoba. A ház

melegéről egy vízteres kandalló gondoskodik így minden helységben radiátorok

vannak felszerelve. Egy esetleges felújítás után van lehetőség többféle fűtési

alternatívára is. A tető szerkezet az ingatlan korához képest jó állapotú,

cseréppel fedett. Az udvaron található sok gyümölcsfa, emelett kertészkedésre

is bőven jut hely. Autóval 30 perc alatt elérhető Zalakaros, Nagykanizsa

valamint Marcali. A faluban orvosi rendelő, iskola, óvoda valamint bolt

megtalálható.

Ez az ingatlan remek, igaz? Részletesebb információkért és időpont

egyeztetésért kérem telefonáljon! Vásárlási vagy értékesítési céllal keresse

bizalommal az Otthon Manager referenseit! Mi segítünk elérni céljait, az ország

bármely területén! Amennyiben egy kedvező hitel ajánlatra lenne szüksége,

tanácsadónk számos bank kínálatából válasza ki Önnek a legmegfelelőbbet egy

ingyenes konzultációt  követve! Legyen egy csodás és eredményes napja!

Ich biete zum Verkauf in Nemesdede ein kleines Haus von 60 m2 zu renovieren

in einer ruhigen kleinen Straße!

Ich biete es vor allem Menschen an, die die ländliche Umgebung, Ruhe und

Frieden mögen, die in ihrer Freizeit Landwirtschaft betreiben, Tiere halten und

sich an der frischen Luft entspannen wollen. Auch für Leute, die ein

Wochenendhaus suchen oder vielleicht für Alleinstehende. Die Immobilie liegt in

einer ruhigen, verkehrsfreien Straße im Grünen. Das Haus ist

renovierungsbedürftig, aber mit ein wenig Investition könnte es ein tolles kleines

Heim werden. Das Grundstück verfügt über Wasser, Strom, Abwasser und eine

Gasleitung vor dem Grundstück. Der Strom ist überall erneuert worden. Die

Warmwasserversorgung erfolgt über einen elektrischen Warmwasserbereiter.

Die Fenster und Türen sind die ursprünglichen Holzfenster, aber das vordere

Zimmer und die Eingangstür wurden durch isolierte Kunststofffenster ersetzt, die

anderen sollten später ersetzt werden. Das Haus hat eine Grundfläche von

60m2, in der es 1 Zimmer, Küche, Wohnzimmer und ein Badezimmer gibt. Das

Haus wird durch einen Kamin mit einem Warmwasserbereiter beheizt, so gibt es

Heizkörper in allen Räumen. Nach einer eventuellen Renovierung gibt es die

Möglichkeit von mehreren Heizungsalternativen. Die Dachkonstruktion ist in

gutem Zustand für das Alter der Immobilie und ist mit Ziegeln gedeckt. Es gibt

viele Obstbäume im Hof und viel Platz für Gartenarbeit im Obergeschoss.

Zalakaros, Nagykanizsa und Marcali sind mit dem Auto in 30 Minuten zu

erreichen. Im Dorf gibt es eine Arztpraxis, eine Schule, einen Kindergarten und

ein Geschäft.

Diese Immobilie ist großartig, oder? Für weitere Informationen und zur

Vereinbarung eines Besichtigungstermins rufen Sie bitte an! Wenn Sie kaufen

oder verkaufen möchten, wenden Sie sich bitte an den Home Manager! Wir

können Ihnen helfen, Ihre Ziele zu erreichen, überall im Land! Wenn Sie ein

günstiges Kreditangebot benötigen, werden unsere Berater nach einer

kostenlosen Beratung aus einer Vielzahl von Banken das für Sie am besten

geeignete auswählen! Ich wünsche Ihnen einen schönen und produktiven Tag!

I offer for sale in Nemesdede a small house of 60 m2 to be renovated in a quiet

little street!

I offer it mainly to people who like the rural environment, peace and quiet, who

want to farm in their free time, keep animals and relax in the fresh air. Also for

people who are looking for a weekend home or perhaps for single people. The

property is located in a quiet, quiet and traffic-free street in a green area. The

house is in need of renovation, but with a little investment it could be a great

little home. The property has water, electricity, sewage and a gas main in front

of the property. The electricity has been replaced everywhere. The hot water is

supplied by an electric water heater. The windows and doors are the original

wooden ones, but the front room and the front door have been replaced with

insulated plastic, the others are recommended to be replaced at a later date.

The house has a floor area of 60m2, within which there is 1 room, kitchen, living

room and a bathroom. The house is heated by a fireplace with a water heater, so

there are radiators in all rooms. After a possible renovation there is the

possibility of several heating alternatives. The roof structure is in good condition

for the age of the property and is tiled. There are many fruit trees in the

courtyard and plenty of space for gardening upstairs. Zalakaros, Nagykanizsa

and Marcali can be reached by car in 30 minutes. In the village you can find a

doctor's surgery, school, kindergarten and shop.

This property is great, right? For more information and to arrange an

appointment, please call! If you are looking to buy or sell, please contact the

Home Manager! We can help you achieve your goals, anywhere in the country! If

you need a favourable loan offer, our advisors will select the most suitable one

for you from a wide range of banks, following a free consultation! Have a

wonderful and productive day!


